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Werkgroep “Naturalisaties” 

WERKGROEP BELAST MET DE HERZIENING VAN DE ALGEMENE CRITERIA VOOR DE BEOORDELING VAN DE 

NATURALISATIEAANVRAGEN 
 
Voorzitter : mevrouw Jacqueline Galant 
 
 DINSDAG  16 NOVEMBER 2010 
 
Onderhoud met vertegenwoordigers van een aantal parketten van de procureur des Konings. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 30 november 2010. 
 
 

Wetenschappelijke en technologische vraagstukken 

ADVIESCOMITÉ VOOR WETENSCHAPPELIJKE EN TECHNOLOGISCHE VRAAGSTUKKEN 
 
Voorzitter : de heer Steven Vandeput 
 
 DINSDAG  16 NOVEMBER 2010 
 
1. Benoeming van de ondervoorzitters (Rgt, art. 70, 2°). 
 
- de heren Eric Thiébaut en Jef Van den Bergh werden respectievelijk als eerste en tweede 
ondervoorzitter benoemd. 
 
2. Regeling van de werkzaamheden. 
 
 
Volgende vergadering : dinsdag 21 december 2010. 
 
 

Bedrijfsleven 

COMMISSIE VOOR HET BEDRIJFSLEVEN, HET WETENSCHAPSBELEID, HET ONDERWIJS, DE NATIONALE 

WETENSCHAPPELIJKE EN CULTURELE INSTELLINGEN, DE MIDDENSTAND EN DE LANDBOUW 
 
Voorzitter : mevrouw Liesbeth Van der Auwera 
 
 DINSDAG  16 NOVEMBER 2010 
 
1. Regeling van de werkzaamheden. 
 
2. Wetsontwerp ter uitvoering van het Verdrag inzake octrooirecht en de Akte tot herziening van 
het Verdrag inzake de verlening van Europese octrooien, alsook tot wijziging van diverse 
bepalingen inzake uitvindingsoctrooien, nr. 405/1. (Voortzetting). (Rapporteur : de heer Willem-
Frederik Schiltz). 
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- De algemene en artikelsgewijze bespreking hebben plaatsgevonden. 
- Er werden amendementen ingediend door de heer Balcaen cs.en aangekondigd door de heer 
Luyckx. 
 
3. Wetsontwerp tot bescherming van kweekproducten, nrs. 404/1 en 2. 
- Inleidende uiteenzetting van de minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen. 

 
 

- Rapporteur : de heer Jef Van den Bergh. 
- Inleidende uiteenzetting door de minister van Ondernemen en Vereenvoudigen 
 
 
 WOENSDAG  17 NOVEMBER 2010 
 
1. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Ann Vanheste aan de minister van Klimaat en Energie over “de 

beslissing van de Belgische banken om het gebruik van hun debetkaarten te blokkeren 
buiten Europa” (nr. 889). 

 

- Vraag van mevrouw Karine Lalieux aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
beslissing van de banken om debetkaarten buiten Europa te blokkeren” (nr. 979). 
 

 

- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
2. Vraag van de heer Joseph George aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
goedkeuring van de prospectieve studie inzake aardgas” (nr. 895). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
3. Vraag van de heer Joseph George aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
aanneming van een gedragscode inzake toegang tot het netwerk voor aardgasvervoer” (nr. 
896). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
4. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Kristof Calvo aan de minister van Klimaat en Energie over “de 

inbreuken op de wetgeving inzake nucleaire export” (nr. 898). 
 

- Vraag van mevrouw Liesbeth Van der Auwera aan de minister van Klimaat en Energie 
over “de strafklachten voor de uitvoer van zirkoniumpoeder en verarmd uranium naar 
Iran” (nr. 904). 

 

- Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
export door bedrijven van uranium naar Iran” (nr. 963). 

 

- Vraag van de heer Olivier Deleuze aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
export van nucleair materiaal voor tweeërlei gebruik” (nr. 965). 

 

- Vraag van de heer Flor Van Noppen aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
controle op de export van nucleair materiaal” (nr. 968). 

 

- Vraag van de heer Willem-Frederik Schiltz aan de minister van Klimaat en Energie over 
“de Belgische bedrijven die uranium en zirkoniumpoeder uitvoerden naar Iran zonder 
exportvergunningen en -machtigingen” (nr. 973). 
 

 

- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
5. Vraag van de heer Bert Wollants aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
minimumwaarden groenestroomcertificaten” (nr. 905). 
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- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
6. Vraag van de heer Kristof Calvo aan de minister van Klimaat en Energie over “het Belgische 
lidmaatschap van IRENA” (nr. 940). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
7. Vraag van de heer Theo Francken aan de minister van Klimaat en Energie over “het zware 
incident met de Fluxys-gasleiding in Rotselaar” (nr. 954). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
8. Vraag van de heer Joseph George aan de minister van Klimaat en Energie over “de 
omzetting van het derde Europese energiepakket” (nr. 974). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
9. Vraag van de heer Peter Dedecker aan de minister van Klimaat en Energie over “contractuele 
wanprestaties bij en het stilzwijgend verlengen van verzekeringen van gsm‟s” (nr. 994). 
 
- De minister van Klimaat en Energie heeft geantwoord. 
 
 
Volgende vergadering : dinsdag 23 november. 
 
 

Comptabiliteit 

COMMISSIE VOOR DE COMPTABILITEIT 
 
Voorzitter : de heer André Flahaut 
 
 DINSDAG  16 NOVEMBER 2010 
 
1. Benoeming van de ondervoorzitters (art. 21, vierde lid, Rgt.). 
 
- Mevrouw Corinne De Permentier en de heer Dirk Van der Maelen werden aangeduid als 
ondervoorzitters 
 
2. Toelichting bij de rekeningen 2009, begrotingsaanpassingen 2010 en begrotingsvoorstellen 
2011 door de voorzitters en/of vertegenwoordigers van: 
- het Rekenhof; 
 

- het Grondwettelijk Hof; 
 

- de Hoge Raad voor de Justitie; 
 

- het Vast Comité van toezicht op de politiediensten; 
 

- het Vast comité van toezicht op de inlichtingen- en veiligheidsdiensten; 
 

- het College van federale ombudsmannen; 
 

- de Benoemingscommissies voor het notariaat; 
 

- de Commissie voor de bescherming van de persoonlijke levenssfeer. 
 

 

- De Kamervoorzitter zal het Rekenhof vragen een studie uit te voeren over de problematiek van 
de boni en reservefondsen van de verschillende dotatiegerechtigde instellingen. 
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3. Gedachtewisseling en (eventueel) stemming over de rekeningen 2009 en 
begrotingsaanpassingen 2010. 
 
- Voorstelling van de begrotingsdocumenten. 
- de heer Giet werd aangeduid als verslaggever.  
- Hebben het woord genomen: de heer André Flahaut, de dames Veerle Wouters en Gwendolyn 
Rutten en de heren Steven Vandeput, Dirk Van der Maelen en Guy D‟haeseleer. 
 

 
Buitenlandse Betrekkingen 

COMMISSIE VOOR DE BUITENLANDSE BETREKKINGEN 
 
Voorzitter : de heer François-Xavier de Donnea 
 
 WOENSDAG  17 NOVEMBER 2010 
 
1. Vraag van mevrouw Zoé Genot aan de staatssecretaris voor Europese Zaken, toegevoegd 
aan de minister van Buitenlandse Zaken, over “de aanhoudende discriminatie en herhaalde 
uitingen van antisemitisme en homofobie in Polen” (nr. 688). 
 
- De minister van Ontwikkelingssamenwerking heeft geantwoord. 
 
2. Vraag van de heer Christian Brotcorne aan de minister van Ontwikkelingssamenwerking over 
“de Rwandese wetten met betrekking tot „genocidaire ideologie‟ en „sektarisme‟” (nr. 566). 
 
- De minister van Ontwikkelingssamenwerking heeft geantwoord. 
 
3. Vraag van de heer Peter Luykx aan de minister van Ontwikkelingssamenwerking over “de 
omzendbrief van 1 juli 2010 over de fiscale vrijstelling van bepaalde giften” (nr. 224). 
 
- De minister van Ontwikkelingssamenwerking heeft geantwoord. 
 
4. Vraag van de heer Christian Brotcorne aan de minister van Ontwikkelingssamenwerking over 
“het verslag over 2010 van de bijzondere evaluator van de ontwikkelingssamenwerking” (nr. 
433). 
 
- De minister van Ontwikkelingssamenwerking heeft geantwoord. 
 
5. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de minister van Ontwikkelingssamenwerking over 
“de informele vergadering van de ministers van Ontwikkelingssamenwerking van 21 en 22 
oktober 2010” (nr. 478). 
- Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de minister van Ontwikkelingssamenwerking over 
“de informele vergadering van de ministers van ontwikkelingssamenwerking van 21 en 22 
oktober 2010” (nr. 615). 
 
- De minister van Ontwikkelingssamenwerking heeft geantwoord. 
 
6. Vraag van de heer Christian Brotcorne aan de minister van Ontwikkelingssamenwerking over 
“de alarmerende score van de DRC op de Wereldhongerindex” (nr. 561). 
 
- De minister van Ontwikkelingssamenwerking heeft geantwoord. 
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7. Vraag van mevrouw Thérèse Snoy et d‟Oppuers aan de minister van 
Ontwikkelingssamenwerking over “de strijd tegen de ontbossing en de financiering via de 
begroting voor ontwikkelingssamenwerking” (nr. 654). 
 
- De minister van Ontwikkelingssamenwerking heeft geantwoord. 
 
8. Vraag van mevrouw Thérèse Snoy et d‟Oppuers aan de minister van 
Ontwikkelingssamenwerking over “de ODA-programma‟s in 2011 en de financiering van de 
ngo‟s” (nr. 685). 
 
- De minister van Ontwikkelingssamenwerking heeft geantwoord. 
 
9. Vraag van mevrouw Christiane Vienne aan de minister van Ontwikkelingssamenwerking over 
“de toestand in Haïti” (nr. 983). 
 
- De minister van Ontwikkelingssamenwerking heeft geantwoord. 
 
10. Vraag van mevrouw Christiane Vienne aan de minister van Ontwikkelingssamenwerking 
over “het uitstel van de schuldkwijtschelding van de DRC” (nr. 984). 
 
- De minister van Ontwikkelingssamenwerking heeft geantwoord. 
 
11. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Eva Brems aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “het zesmaandelijks rapport aan het Parlement over de 
toepassing van de wet van 5 augustus 1991 over de periode 1 januari 2010 - 30 juni 2010” (nr. 
600).  
- Vraag van mevrouw Eva Brems aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “het zesmaandelijks rapport aan het parlement over 
de toepassing van de wet van 5 augustus 1991 betreffende de in-, uit- en doorvoer van wapens, 
munitie en speciaal voor militair gebruik dienstig materieel en daaraan verbonden technologie 
van 1 januari 2010 tot 30 juni 2010” (nr. 790). 
 
- De minister voor Ondernemen en Vereenvoudigen heeft geantwoord. 
 

 
Volksgezondheid 

COMMISSIE VOOR DE VOLKSGEZONDHEID, HET LEEFMILIEU EN DE MAATSCHAPPELIJKE HERNIEUWING 
 
Voorzitter : de heer Hans Bonte 
 
 WOENSDAG  17 NOVEMBER 2010 
 
1. Wetsvoorstel (Catherine Fonck, David Clarinval, Kattrin Jadin) tot opheffing van het koninklijk 
besluit van 20 juni 2005 tot vaststelling van de criteria en de regels voor de selectie van de 
erkende kinesitherapeuten die het recht bekomen om verstrekkingen te verrichten die voorwerp 
kunnen zijn van een tussenkomst van de verplichte verzekering geneeskundige verzorging en 
uitkeringen, nr. 429/1 tot 3. 
 
2. Wetsvoorstel (Marie-Claire Lambert, Colette Burgeon, Franco Seminara, Yvan Mayeur) tot 
opheffing van het koninklijk besluit van 20 juni 2005 tot vaststelling van de criteria en de regels 
voor de selectie van de erkende kinesitherapeuten die het recht bekomen om verstrekkingen te 
verrichten die voorwerp kunnen zijn van een tussenkomst van de verplichte verzekering 
geneeskundige verzorging en uitkeringen, nr. 446/1. 
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3. Wetsvoorstel (Muriel Gerkens, Zoé Genot, Thérèse Snoy et d‟Oppuers) tot opheffing van het 
koninklijk besluit van 20 juni 2005 tot vaststelling van de criteria en de regels voor de selectie 
van de erkende kinesitherapeuten die het recht bekomen om verstrekkingen te verrichten die 
voorwerp kunnen zijn van een tussenkomst van de verplichte verzekering geneeskundige 
verzorging en uitkeringen, nr. 466/1. 
 
- Rapporteur : mevrouw  Kattrin Jadin.  
- De commissie heeft beslist om de wetsvoorstellen nrs. 429, 446 en 466 samen te voegen. 
- Wetsvoorstel nr. 429 wordt als basis voor de bespreking genomen.  
- De bespreking werd aangevat. 
- De commissie heeft beslist hoorzittingen te organiseren.  
 
4. Vraag van mevrouw Kattrin Jadin aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het statuut van de vrijwillige 
ambulanciers” (nr. 414). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
5. Vraag van mevrouw Rita De Bont aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de terugbetaling van 
tandimplantaten” (nr. 472). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
6. Vraag van de heer André Frédéric aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het Ehlers-Danlos-
syndroom” (nr. 633). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
7. Vraag van de heer Manu Beuselinck aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de werking van de 
Stichting van openbaar nut Kankerregister” (nr. 645). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
8. Vraag van de heer Damien Thiéry aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de logopedische 
verstrekkingen voor patiënten met „locked-insyndroom‟ (nr. 650). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
9. Vraag van mevrouw Thérèse Snoy et d‟Oppuers aan de vice-eersteminister en minister van 
Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het online 
aankopen van geneesmiddelen” (nr. 653). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
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10. Vraag van mevrouw Rita De Bont aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de mogelijke gevaren van 
LED-lampen” (nr. 689). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
11. Vraag van mevrouw Rita De Bont aan de vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken 
en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “positieve speekseltest bij 
Rilatinegebruik” (nr. 690). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : woesndag 24 november 2010. 
 
 

Financiën en Begroting 

COMMISSIE VOOR DE FINANCIËN EN DE BEGROTING 
 
Voorzitter : mevrouw Muriel Gerkens 
 
 WOENSDAG  17 NOVEMBER 2010 
 
1. Vraag van de heer Ben Weyts aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over "de corruptie-
index van Transparency International" (nr. 606). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
2. Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over "het advies van 
het Rekenhof met betrekking tot de onwettige ontvangsten in de begroting 2009" (nr. 694). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
3. Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over "de publicatie van 
de audits van de Inspectie van financiën" (nr. 782). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
4. Vraag van mevrouw Muriel Gerkens aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van 
het Migratie-en asielbeleid, over "BOZAR" (nr. 852). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
5. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Renaat Landuyt aan de vice-eerste minister en minister van Begroting over 
“de 115 miljoen euro inbeslagnames die in de begroting werden geboekt als inkomsten” (nr. 
679). 
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- Vraag van de heer Hagen Goyvaerts aan de vice-eerste minister en minister van Begroting 
over “het gebruik van COIV-gelden om de begroting op te smukken” (nr. 680). 
- Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de vice-eerste minister en minister van Begroting 
over “het advies van het Rekenhof met betrekking tot de onwettige ontvangsten in de begroting 
2009” (nr. 693). 
- Vraag van de heer Steven Vandeput aan de vice-eerste minister en minister van Begroting 
over “de onwettige storting van 115 miljoen euro aan de Staatskas” (nr. 987). 
 
- De vice-eerste minister en minister van Begroting heeft geantwoord. 
 
6. Vraag van mevrouw Muriel Gerkens aan de vice-eerste minister en minister van Begroting 
over “de meerjarenbegrotingen voor ontwikkelingssamenwerking” (nr. 733). 
 
- De vice-eerste minister en minister van Begroting heeft geantwoord. 
 
7. Vraag van de heer Hagen Goyvaerts aan de vice-eerste minister en minister van Begroting 
over “de voorafname van het Brussels gewest op de begroting 2011” (nr. 753). 
 
- De vice-eerste minister en minister van Begroting heeft geantwoord. 
 
8. Vraag van de heer Hendrik Bogaert aan de vice-eerste minister en minister van Begroting 
over “de evolutie van de overdrachten tussen de Gewesten via de overheidsbegroting” (nr. 
837). 
 
- De vice-eerste minister en minister van Begroting heeft geantwoord. 
 
9. Vraag van de heer Hendrik Bogaert aan de vice-eerste minister en minister van Begroting 
over “Beliris” (nr. 838). 
 
- De vice-eerste minister en minister van Begroting heeft geantwoord. 
 
10. Vraag van de heer Ben Weyts aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de corruptie-
index van Transparency International” (nr. 606). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
11. Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- 
en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “het advies 
van het Rekenhof met betrekking tot de onwettige ontvangsten in de begroting 2009” (nr. 694). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
12. Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- 
en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de publicatie 
van de audits van de Inspectie van financiën” (nr. 782). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
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13. Vraag van mevrouw Muriel Gerkens aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van 
het Migratie-en asielbeleid, over “BOZAR” (nr. 852). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor 
de Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
14. Voorstelling van de aanbevelingen van het College van de federale ombudsmannen -
 Gedachtewisseling. 
 
- De voorstelling heeft plaatsgehad. 
 
15. Regeling van de werkzaamheden. 
 
- De regeling van de werkzaamheden heeft plaatsgehad. 
 
16. Wetsvoorstel (Damien Thiéry, Hendrik Bogaert, Guy Coëme, Herman De Croo, Catherine 
Fonck) tot wijziging van de wet van 2 juli 2010 tot wijziging van de wet van 2 augustus 2002 
betreffende het toezicht op de financiële sector en de financiële diensten en van de wet van 22 
februari 1998 tot vaststelling van het organiek statuut van de Nationale Bank van België, en 
houdende diverse bepalingen, nr. 477/1. 
 
- Rapporteur : de heer Guy Coëme. 
- De bespreking heeft plaatsgehad. 
- De artikelen 1 tot 5, evenals het geheel van het wetsvoorstel, met inbegrip van een aantal 
legistieke correcties, werden vervolgens aangenomen met 12 stemmen tegen 1. 
 
17. Vraag van mevrouw Gwendolyn Rutten aan de vice-eersteminister en minister van 
Financiën en Institutionele Hervormingen over “de snellere afhandeling van de 
belastingaanslagen” (nr. 233). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
18. Vraag van de heer Hendrik Bogaert aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “het belastingskrediet voor inkomens onder het belastbare 
minimum” (nr. 836). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
19. Vraag van mevrouw Liesbeth Van der Auwera aan de vice-eersteminister en minister van 
Financiën en Institutionele Hervormingen over “de verplichte ziektekostenverzekering voor 
chronisch zieken en personen met een handicap” (nr. 857). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
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20. Vraag van de heer Jan Jambon aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de vermeende koersmanipulatie bij de NBB” (nr. 879). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
21. Vraag van de heer Peter Luykx aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de verlenging van de aangiftetermijn via Tax-on-web voor 
mandatarissen tot 8/11/2010” (nr. 881). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
22. Vraag van de heer Stefaan Vercamer aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “de huisvesting van het parket van Oudenaarde” (nr. 919). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
23. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Theo Francken aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de rode anti-N-VA propaganda van het ABVV in de gebouwen van de 
Federale overheidsdienst Financiën” (nr. 936). 
- Vraag van de heer Theo Francken aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de rode anti-N-VA propaganda van het ABVV in de gebouwen 
van de Federale overheidsdienst Financiën” (nr. 937). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
24. Vraag van de heer Peter Luykx aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de financiering van het Rampenfonds” (nr. 947). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
25. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Peter Logghe aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de fiscale aftrek van het pensioensparen” (nr. 960). 
- Vraag van de heer Jan Jambon aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de fiscale aftrek van pensioen- en langetermijnsparen” (nr. 
981). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : woensdag 24 november 2010. 
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Spoorwegveiligheid 

BIJZONDERE COMMISSIE BELAST MET HET ONDERZOEK NAAR DE VEILIGHEID VAN HET SPOORWEGENNET 

IN BELGIË NAAR AANLEIDING VAN HET DRAMATISCH TREINONGEVAL IN BUIZINGEN 
 
Voorzitter : de heer David Geerts 
 
 WOENSDAG  17 NOVEMBER 2010 
 
1. Regeling van de werkzaamheden. 
 
2. Hoorzitting met vertegenwoordigers van de FOD Mobiliteit en Vervoer over de verslagen van 
de deskundigen van de bijzondere commissie, de European Railway Agency en het Rekenhof. 
 
- Mevrouw Carole Coune, voorzitter van de FOD Mobiliteit en Vervoer, heeft een inleidende 
uiteenzetting gehouden. 
- Zijn tussengekomen: mevrouw Linda Musin, de heer Ronny Balcaen, mevrouw Valérie De 
Bue, de hh. Tanguy Veys en Christophe Bastin, mevrouw Ine Somers en de hh. Jef Van den 
Bergh, Eric Thiébaut en David Geerts. 
 
Volgende vergadering : maandag 22 november 2010. 
 

 
Justitie 

COMMISSIE VOOR DE JUSTITIE 
 
Voorzitter : mevrouw Sarah Smeyers 
 
 WOENSDAG  17 NOVEMBER 2010 
 
Bezoek aan de Hoge Raad voor de Justitie en aan het Instituut voor Gerechtelijke Opleiding. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 23 november 2010. 
 
 

Binnenlandse Zaken 

COMMISSIE VOOR DE BINNENLANDSE ZAKEN, DE ALGEMENE ZAKEN EN HET OPENBAAR AMBT 
 
Voorzitter : de heer Ben Weyts 
 
 WOENSDAG  17 NOVEMBER 2010 
 
1. Uiteenzetting door de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie-en asielbeleid, voor 
Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over de agenda van de Europese 
Raden van 8 en 9 november 2010 en 2 en 3 december 2010 (Asiel). 
- Gedachtewisseling. 

 
 

- Hebben het woord genomen : de dames Daphné Dumery, Zoé Genot en Eva Brems en de 
heren Bart Somers en Theo Francken. 
 
2. Uiteenzetting door de minister van Binnenlandse Zaken over de agenda van de Europese 
Raden van 8 en 9 november 2010 en van 2 en 3 december 2010 (Binnenlandse Zaken). 
- Gedachtewisseling. 
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3. Vraag van de heer Guy Coëme aan de minister van Binnenlandse Zaken over “financiële 
oplichtingspraktijken via internet” (nr. 628). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
4. Vraag van mevrouw Marie-Christine Marghem aan de minister van Binnenlandse Zaken over 
“de problematiek van het dragen van wapens door geldkoeriers” (nr. 686). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
5. Vraag van de heer Tanguy Veys aan de minister van Binnenlandse Zaken over “amokmakers 
op fuiven” (nr. 721). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
6. Vraag van mevrouw Leen Dierick aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
begeleiding van geldtransporten door de federale politie” (nr. 849). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
7. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Leen Dierick aan de minister van Binnenlandse Zaken over “het 
mandaatsysteem bij de federale politie” (nr. 850). 
- Vraag van mevrouw Jacqueline Galant aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
politiepremies” (nr. 867). 
- Vraag van de heer Koenraad Degroote aan de minister van Binnenlandse Zaken over 
“toelagen en vergoedingen bij de politie” (nr. 882). 
- Vraag van de heer Tanguy Veys aan de minister van Binnenlandse Zaken over “het systeem 
van vergoedingen bij de politie” (nr. 966). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
8. Vraag van de heer Bert Wollants aan de minister van Binnenlandse Zaken over “streefcijfers 
voor pv‟s” (nr. 858). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
9. Vraag van mevrouw Eva Brems aan de minister van Binnenlandse Zaken over “het incident 
met journalist Arnold Karskens en de Brusselse politie” (nr. 935). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
10. Samengevoegde vragen: 
Vraag van de heer Karel Uyttersprot aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
overstromingen van 13 en 14 november 2010” (nr. 944). 
Vraag van de heer Ben Weyts aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
overstromingen” (nr. 945). 
Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de aanpak 
van de overstromingen die ons land hebben getroffen” (nr. 980). 
Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de aanpak 
van de overstromingen en de contacten tussen de provincies Waals- en Vlaams-Brabant” (nr. 
991). 
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Vraag van de heer Eric Thiébaut aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de coördinatie 
van de regionale en federale autoriteiten naar aanleiding van de zware overstromingen van de 
voorbije dagen” (nr. 998). 
Vraag van mevrouw Leen Dierick aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
watersnood” (nr. 1021). 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
11. Vraag van de heer Damien Thiéry aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
veiligheid van elektronische identiteitskaarten” (nr. 948). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
12. Samengevoegde vragen: 
- Vraag van de heer Servais Verherstraeten aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
toekenning van een tijdelijke vergunning voor waardetransporten aan Brink‟s Diamond & 
Jewelry, het zusterbedrijf van Brink‟s” (nr. 958). 
- Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
toekenning van een tijdelijke licentie aan Brink‟s Diamond & Jewelry” (nr. 972). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
13. Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
agressie tegen een mensenrechtenactivist in België” (nr. 964). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
14. Vraag van de heer Ben Weyts aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de medische 
dienst van de politie” (nr. 975). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
15. Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
neverending story van de financiering van de brandweer van de provincie Namen voor 2010, en 
de mogelijkheden inzake de financiering van de toekomstige brandweerschool van de provincie 
Namen” (nr. 988). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 23 november 2010. 
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Landsverdediging 

COMMISSIE VOOR DE LANDSVERDEDIGING 
 
Voorzitter : de heer Filip De Man 
 
 WOENSDAG  17 NOVEMBER 2010 
 
Regeling van de werkzaamheden : voorstel tot oprichting van een werkgroep met het oog op het 
onderzoek van het taalevenwicht bij het leger (stemming). 
 
- Na een uitvoerige gedachtewisseling waarin de heren Ducarme, Dufrane, Geerts, De Croo, De 
Vriendt, Arens, Jambon, Verherstraeten, alsook de minister van Landsverdediging het woord  
 
 
hebben genomen, heeft de commissie met 9 tegen 7 stemmen en 1 onthouding beslist een 
werkgroep belast met het onderzoek van het taalevenwicht bij het leger, op te richten. 
 
Volgende vergadering : woensdag 24 november 2010. 
 
 

Buitenlandse Betrekkingen en Landsverdediging 

GEMEENSCHAPPELIJKE VERGADERING VAN DE COMMISSIE VOOR DE BUITENLANDSE BETREKKINGEN EN 

DE COMMISSIE VOOR DE LANDSVERDEDIGING 
 
Voorzitters : de heren François-Xavier de Donnea en Filip De Man 
 
 WOENSDAG  17 NOVEMBER 2010 
 
De NAVO-top van staatshoofden en regeringsleiders (Lissabon, 19-20 november 2010) - De 
aanneming van een nieuw strategisch concept. 
- Uiteenzettingen door de Eerste minister, de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele hervormingen en de minister van Landsverdediging. 
- Gedachtewisseling. 
 
- Rapporteurs : de heer Dirk Van der Maelen en mevrouw Vanessa Matz (Senaat). 
- Uiteenzettingen door de Eerste minister, de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele hervormingen en de minister van Landsverdediging. 
- Zijn tussengekomen : de hh. Dirk Van der Maelen, Philippe Mahoux (Sen.), Bert Anciaux 
(Sen.), Kindermans, mevrouw Vanessa Matz (Sen.), de heer Jan Jambon, de dames Taelman 
(Sen) en Juliette Boulet, de hh. Herman De Croo, Wouter De Vriendt, mevrouw Eva Brems en 
de hh. Armand De Decker (Sen.) en François-Xavier de Donnea. 
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Infrastructuur 

COMMISSIE VOOR DE INFRASTRUCTUUR, HET VERKEER EN DE OVERHEIDSBEDRIJVEN 
 
Voorzitter : mevrouw Maggie De Block 
 
 WOENSDAG  17 NOVEMBER 2010 
 
1. Regeling van de werkzaamheden. 
 
- De regeling van de werkzaamheden heeft plaatsgehad. 
 
2. Samengevoegde vragen : 
Vraag van mevrouw Linda Musin aan de minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven 
over “de tariefverhoging bij de NMBS” (nr. 179). 
Vraag van de heer David Geerts aan de minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven 
over “de prijsstijgingen bij de NMBS” (nr. 187). 
Vraag van mevrouw Valérie De Bue aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de prijsverhoging van de treinkaartjes” (nr. 216). 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
3. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Ine Somers aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “de werken in het station van St-Niklaas en de invloed hiervan op de 
toegankelijkheid voor rolstoelgebruikers” (nr. 812). 

 

- Vraag van mevrouw Ine Somers aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de werken in het station van St-Niklaas en de invloed hiervan op de 
verbinding St-Niklaas/Brussel” (nr. 813). 
 

 

- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
4. Vraag van de heer Tanguy Veys aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de tariefverhoging bij de NMBS” (nr. 961). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
5. Vraag van de heer Peter Dedecker aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “open data bij de NMBS” (nr. 110). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
6. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Éric Thiébaut aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “de erbarmelijke staat van de stations op de lijn Saint-Ghislain 
Quiévrain” (nr. 178). 

 

- Vraag van de heer Éric Thiébaut aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de geruchten over de sluiting van de lijn Saint-Ghislain Quiévrain” 
(nr. 181). 
 

 

- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
7. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer David Geerts aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “het sluiten van loketten in stations” (nr. 188). 
 



De Kamer online - 53 / 06 
 
 

 

- Vraag van de heer Christophe Bastin aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de sluiting van een groot aantal stationsloketten tegen 2015” (nr. 
200). 

 

- Vraag van mevrouw Linda Musin aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de door de NMBS-Groep onderzochte besparingsmaatregelen” (nr. 
201). 

 

- Vraag van mevrouw Valérie De Bue aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de afschaffing van NMBS-loketten” (nr. 215). 

 

- Vraag van de heer Peter Vanvelthoven aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de „plannen‟ om de loketten van een aantal stations te sluiten” (nr. 
264). 

 

- Vraag van mevrouw Ine Somers aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de geplande automatisering in de stations” (nr. 293). 

 

- Vraag van de heer Ronny Balcaen aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de mogelijke sluiting van loketten in stations van de NMBS” (nr. 
301). 

 

- Vraag van mevrouw Catherine Fonck aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de mogelijke sluiting van het station Écaussines” (nr. 482). 

 

- Vraag van de heer Franco Seminara aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de mogelijke sluiting van het station Quaregnon” (nr. 505). 

 

- Vraag van mevrouw Maggie De Block aan de staatssecretaris voor Mobiliteit, toegevoegd aan 
de Eerste Minister, over “de mogelijke sluiting van het station te Merchtem” (nr. 605). 

 

- Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de sluiting van de loketten in de stations Ecaussinnes, Binche, 
Edingen, La Louvière-Centre en Piéton” (nr. 938). 

 

- Vraag van de heer Tanguy Veys aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de organisatie van de ticketverkoop bij de NMBS” (nr. 967). 
 

 

- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
8. Vraag van de heer Christophe Bastin aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het overmatige gebruik van de airconditioning in de treinen” (nr. 198). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
9. Vraag van de heer Christian Brotcorne aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de betaalparkings aan het station van Doornik” (nr. 210). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
10. Vraag van de heer André Frédéric aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de toekomst van lijn 44 Verviers-Spa in het licht van de 
besparingsplannen van de NMBS” (nr. 237). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
11. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Ine Somers aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “de spoorstaking op 11 oktober en de aangekondigde staking van 18 
oktober 2010” (nr. 292). 

 

- Vraag van de heer Steven Vandeput aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de stakingen van de laatste weken bij de NMBS” (nr. 314). 

 

- Vraag van de heer Jef Van den Bergh aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het sociaal akkoord NMBS-Logistics” (nr. 343). 
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- Vraag van mevrouw Ine Somers aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het akkoord omtrent B-Cargo” (nr. 493). 

 

- Vraag van de heer Steven Vandeput aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het sociaal akkoord voor NMBS Logistics” (nr. 508). 

 

- Vraag van de heer Tanguy Veys aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de filialisering van het goederentransport bij de NMBS” (nr. 814). 
 

 

- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
12. Vraag van de heer Karel Uyttersprot aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de telefonische bereikbaarheid van lokale kantoren van 
overheidsbedrijven (Stations NMBS, De Post,...) - klantvriendelijkheid en betere dienstverlening” 
(nr. 329). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
13. Vraag van de heer David Geerts aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het meenemen van bagage” (nr. 500). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
14. Vraag van de heer Karel Uyttersprot aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de dienstverlening van de NMBS aan andersvaliden” (nr. 434). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
15. Vraag van de heer Servais Verherstraeten aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de staat van het stationsgebouw van Herentals” (nr. 475). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
16. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Tanguy Veys aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “de uitrol van TBL1+” (nr. 816). 
 

- Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het systeem TBL1+ en het Europese karakter van het Belgische 
spoorwegnet” (nr. 939). 
 

 

- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
17. Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Steven Vandeput aan de minister van Ambtenarenzaken en 

Overheidsbedrijven over “de voorbereidingen van de NMBS en Infrabel op het komende 
winterweer” (nr. 511). 

 

- Vraag van de heer Ronny Balcaen aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de gevolgen voor het treinverkeer nu de herfst weer in het land is” 
(nr. 786). 
 

 

- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
18. Vraag van de heer Hagen Goyvaerts aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de overheveling van het seinhuis van Leuven en Aarschot naar 
Hasselt” (nr. 527). 
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- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
19. Vraag van de heer Bert Maertens aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “het nieuwe “packstation”-systeem van Taxipost” (nr. 588). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
20. Vraag van de heer Bert Maertens aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de nieuwe beheersovereenkomst met bpost” (nr. 589). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
21. Vraag van mevrouw Karin Temmerman aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over "de afschaffing van de brigade voor speciale controle (BSC) te 
Dendermonde, Leuven, Aat, Doornik en Ottignies" (nr. 625). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
22. Vraag van de heer Ronny Balcaen aan de minister van Ambtenarenzaken en 
Overheidsbedrijven over “de gevolgen voor het treinverkeer nu de herfst weer in het land is” (nr. 
786). 
 
- De minister van Ambtenarenzaken en Overheidsbedrijven heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 23 november 2010. 
 
 

Sociale Zaken 

COMMISSIE VOOR DE SOCIALE ZAKEN 
 
Voorzitter : de heer Yvan Mayeur 
 
 WOENSDAG  17 NOVEMBER 2010 
 
Regeling van de werkzaamheden. 
 
- De commissie heeft de lijst met de prioritaire wetsvoorstellen onderzocht. 
 
 

Bijz.comm “seksueel misbruik” 

BIJZONDERE COMMISSIE BETREFFENDE DE BEHANDELING VAN SEKSUEEL MISBRUIK EN FEITEN VAN 

PEDOFILIE BINNEN EEN GEZAGSRELATIE, INZONDERHEID BINNEN DE KERK 
 
Voorzitter : mevrouw Karine Lalieux 
 
 WOENSDAG  17 NOVEMBER 2010 
 
Regeling van de werkzaamheden. 
 
- De bijzondere commissie besliste twee maal per week te vergaderen. 
- Er zullen hoorzittingen plaatsvinden. 
 
Volgende vergadering : maandag 22 november 2010. 


